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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   16/2017 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ   127/2017 

 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα,  την 24η  Μαρτίου 2017, ημέρα  Παρασκευή και ώρα 13:00, 

στο Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αθηνών 99, συνέρχεται στην 16η/2017 συνεδρίαση η 

Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 12085/20-3-2017 

πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Ηλιόπουλος Αθανάσιος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας,  

Πρόεδρος  της  Οικονομικής   Επιτροπής  και  από  τα  τακτικά  μέλη οι  κ.κ.: 1) Δημόπουλος 

Δημήτριος, 2) Μπασακίδης Νικόλαος, 3) Μπουζιάνης Παύλος, 4) Νιάρχος Αναστάσιος,  5) 

Φάβας Γεώργιος (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 126 απόφαση) και  6) Φαββατάς Δημήτριος. 

 

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ.: 1) Μπεχράκης Σταμάτης 

και 2) Μπούχαλης Δημήτριος. 

 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης τα αναπληρωματικά μέλη της Οικονομικής Επιτροπής 

κ.κ.: Γυφτέας Ηλίας και Αντωνόπουλος Μιχαήλ, οι οποίοι  συμμετέχουν στη συνεδρίαση αυτή 

αναπληρώνοντας τους κ.κ. Μπούχαλη Δημήτριο και Μπεχράκη Σταμάτη αντίστοιχα.  

 

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

με τίτλο : 

Ψήφιση πιστώσεων προϋπολογισμού κληροδοτήματος «ΚΩΝ/ΝΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΟΠΟΥΛΟΥ» 
οικον. έτους 2017. 

Η από 17-2-2017 εισήγηση του Τμήματος Δημοτικής Περιουσίας & Διαχείρισης Κοιμητηρίων 
της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας, που ήταν στο φάκελο του θέματος για 
την ενημέρωση του Σώματος, αναλυτικά έχει ως εξής:  

 
 
ΘΕΜΑ: Ψήφιση Πιστώσεων Προϋπολογισμού Κληροδοτήματος «ΚΩΝ/ΝΟΥ 

ΑΝΑΣΤΑΣΟΠΟΥΛΟΥ» οικονομικού έτους 2017. 

 

Έχοντας υπόψη την με αριθμ. Πρωτ. 50084/15.03.2017 (ΑΔΑ:75ΩΞΟΡ1Φ-ΖΓΤ) απόφαση του 

Γ.Γ. Αποκεντρωμένης Διοίκησης Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδος & Ιονίου, Δ/νση 

Κοινωφελών Περιουσιών, για την έγκριση Προϋπολογισμού Κληροδοτήματος «ΚΩΝ/ΝΟΥ 

ΑΝΑΣΤΑΣΟΠΟΥΛΟΥ» οικονομικού έτους 2017, παρακαλούμε όπως εγκρίνεται την διάθεση 

των παρακάτω πιστώσεων σύμφωνα με την αριθ. 2/92055/0026/20-12-2012 εγκύκλιο του 

Γενικού Λογιστηρίου του Κράτους. 

 

Α/Α Κ.Α.Ε ΤΙΤΛΟΣ 

ΑΠΑΙΤΟΥΜΕΝΗ 
ΠΙΣΤΩΣΗ 

(€) 

ΠΗΓΗ 
ΧΡΗΜΑΤΟ-
ΔΟΤΗΣΗΣ 

1. 00.6111 
Αμοιβές νομικών και 
συμβολαιογράφων 

500,00 ΙΔ. ΠΟΡΟΙ 

2. 00.6221.01 
Έξοδα ταχυδρομικών τελών και 
ταχυμεταφορών 

50,00 »» 

3. 00.6311 Φόροι τόκων 45,00 »» 

4. 00.6331 Λοιποί φόροι και τέλη 5.000,00 »» 

5. 00.6433.01 
Έξοδα για την εκπλήρωση της 
βούλησης του διαθέτη 

15.000,00 »» 

6. 00.6463 Έξοδα λοιπών δημοσιεύσεων 100,00 »» 

7. 00.6495 Λοιπές δαπάνες γενικής φύσεως 1.000,00 »» 

8. 8117 Λοιπά έξοδα Π.Ο.Ε. 1.000,00 »» 

9. 8163 
Πληρωμές υποχρεώσεων 
(Π.Ο.Ε.) – Λοιποί φόροι και τέλη  

2.215,45 »» 

10. 8223 
Απόδοση φόρων προμηθευτών 
εργολάβων ελ. Επαγγελματιών 
κλπ 

100,00 »» 
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     Η ισχύουσα νομοθεσία που διέπει την εκτέλεση των παραπάνω είναι το Π.Δ 113/2010 και 
ο Ν. 4182/13. 
 
 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
«ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ» 

Ο ΕΝΤΕΤΑΛΜΕΝΟΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 
 

ΦΑΒΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

 

Στη συνέχεια ακολουθεί διαλογική συζήτηση ως εξής: 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ερωτήσεις;  
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: …..(εκτός μικροφώνου- - δεν ακούγεται). 

 
Του Αναστασόπουλου;  
Αυτό της Αλαγονίας δεν είναι; 

 
ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ: Ναι, ναι, της Αλαγονίας στο Πειραιά αυτό που εγκαινιάστηκε. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Του Πειραιά αυτό που πήγε και εγκαινίασε ο Δήμαρχος.  

 
Αυτό που εγκαινίασε ο Δήμαρχος, αυτό το οποίο διαμαρτύρονταν πολλά 
χρόνια οι δημοτικοί σύμβουλοι ότι ήτανε εγκαταλελειμμένο και το είχαμε 

στην τύχη του και δεν κάνει τίποτα η Δημοτική Αρχή, αυτή η Δημοτική Αρχή λοιπόν το 
έδωσε με χρησιδάνειο στο Δήμο Πειραιά…. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Μπουζιάνη να ακούσουμε τις ερωτήσεις; Στην τοποθέτησή σας…. 
 
ΦΩΝΕΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγονται). 

 
Στην τοποθέτησή του, κάναμε ερωτήσεις αυτή την στιγμή, να τηρούμε λίγο 
την διαδικασία.  

Παρακαλώ, κύριε Νιάρχο έχετε ερώτηση;  

Κύριε Φαββατά συγνώμη σας προσπέρασα έχετε; 

 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Τι ερώτηση; 

 
Ερώτηση, όχι.  
Κύριε Αντωνόπουλε έχετε.  

 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Εγώ έχω ερώτηση αφορά το εξής….. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε σας ακούμε. 

 
Ήθελα να ακούσω αυτά που…., η ερώτησή μου απευθύνεται στον κύριο 
Μπουζιάνη, που έχει άποψη, να μας πει ακριβώς τι έχει κάνει ο Δήμος 

μέχρι τώρα γι’ αυτό, πως το παραχώρησε, με ποιό χρησιδάνειο και πως προκύπτει αυτά τα 
έξοδα τα οποία έχουνε γίνει μέχρι τώρα στο κληροδότημα. Αυτά, δηλαδή αυτός ο 
απολογισμός του κληροδοτήματος που έχουμε υποχρέωση να κάνουμε. 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  
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Δεν είναι απολογισμός κύριε Αντωνόπουλε. Προϋπολογισμός είναι κύριε 
Αντωνόπουλε.  

 
ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ: Άνοιγμα των κωδικών είναι.  
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Των κωδικών ναι.. 

 
Τα ελάχιστα αυτά ποσά τα οποία χρειάζεται να δοθούν και επιπλέον, τι άλλο 
θέλετε να ρωτήσετε να σου πω.  

 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Αφού πάρθηκε με χρησιδάνειο, έτσι. 
 
ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ: Έχουμε και έσοδα εν τω μεταξύ. Με ενοίκιο είναι ουσιαστικά. 
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Με ενοίκιο; 
 
ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ: Έχει και ενοίκιο ναι.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ούτε ουσιαστικά, ούτε χρησιδάνειο, μίσθωση, σύμβαση μίσθωσης. 
 
ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ: Δεν είναι χρησιδάνειο. 
   
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Μίσθωση έχουμε εμείς.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εμείς είμαστε οι μισθωτές, ο μισθωτής είναι ο Δήμος Πειραιά. 
  
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Οπότε προκύπτουνε έσοδα για τον Δήμο, προκύπτουνε έσοδα.  

 
 Το σημερινό όμως αφορά την ψήφιση πιστώσεων και μεταξύ αυτών είναι 
και ένα ποσό 15.000 ευρώ το οποίο είδατε, που αφορά ένα έργο το οποίο 

γίνεται στην περιοχή της Αλαγονίας, την πλακόστρωση κάποιου μονοπατιού …. 
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Από τα έσοδα; 
 
ΝΠΟΥΖΙΑΝΗΣ: Δέκα πέντε χιλιάδες, ναι από τα έσοδα που προέρχονται από το ακίνητο αυτό.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τοποθετήσεις.  
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Κύριε Πρόεδρε; 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε. 

 
Επειδή η μισή αλήθεια είναι μεγαλύτερη από το ψέμα που λένε, είναι γεγονός 
ότι ο Δήμος Καλαμάτας ήθελε το χαρίσει το συγκεκριμένο ακίνητο στον Δήμο 

Πειραιά. Ήθελε να το δώσει για ενενήντα εννέα χρόνια στον Δήμο Πειραιά ήτανε Δήμαρχος 
τότε δεν θυμάμαι όχι αυτός που είναι σήμερα ο προηγούμενος Δήμαρχος, αντέδρασε τότε η 
Μειοψηφία και σταμάτησε η διαδικασία αυτή ακυρώθηκε κιόλας μάλιστα και δόθηκε για 
πενήντα χρόνια, αν θυμάμαι καλά, με χίλια ευρώ ετησίως για να γίνονται οι εκδηλώσεις στο 
χωριό που ήταν ο κύριος Λαζόπουλος. Βέβαια εμείς λέμε ότι ακόμα και αυτά τα χρήματα που 
παίρνει είναι πολύ λίγα για το συγκεκριμένο ακίνητο και θα μπορούσε να αξιοποιηθεί και να 
δοθεί με καλύτερους όρους. Γιατί πιστεύουμε ότι είναι πολύ λίγα τα χρήματα που παίρνει ο 
Δήμος Καλαμάτας από το συγκεκριμένο ακίνητο. 
Γι’ αυτό ψηφίζουμε λευκό.  
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ: 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κύριος Νιάρχος. 
 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Λευκό. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κύριος Αντωνόπουλος.  
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Εδώ συγνώμη η έγκριση δαπάνης αφορά…. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι ερώτηση, όχι ερώτηση, τελείωσαν οι ερωτήσεις.  
 
ΦΩΝΕΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγονται). 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αντωνόπουλε τελείωσαν οι ερωτήσεις.  
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Αφορά το ίδιο θέμα για αυτό, εντάξει δεν έχουμε αντίρρηση εμείς.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Μπουζιάνη θέλετε κάτι;  
 
ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ: Τι να πω τώρα, ακούγονται διάφορα περίεργα, τι να πω; 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αν θέλετε να πείτε κάτι. 
 
ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ: Νομίζω ότι δεν στερούνται σοβαρότητας. 
 
ΦΩΝΕΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγονται). 

 
Έβαλε δύο αρνήσεις ωραία. 
Λοιπόν Ψηφοφορία ο κύριος Φαββατάς  είπε «Λευκό». 

Ο κύριος Νιάρχος «Λευκό». 
Ο κύριος Αντωνόπουλος είπε «Υπέρ». 
Η πλειοψηφία «Υπέρ». 
Κατά πλειοψηφία. 
 
 
 

Η Οικονομική Επιτροπή, ως Διοικούσα και Διαχειριστική  Επιτροπή  των  Κληροδοτημάτων 
του Δήμου Καλαμάτας, στα οποία δεν έχουν οριστεί από τον διαθέτη του Διοικητικά και 
Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ΄ αριθμ. 330/2011 απόφασή της, με την 
ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη της τα προαναφερόμενα, 
μειοψηφούντων των κ.κ. Φαββατά και Νιάρχου, οι οποίοι δηλώνουν ΛΕΥΚΗ ψήφο, κατά 
πλειοψηφία,   
 

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι 
 

Εγκρίνει τη ψήφιση (διάθεση) των  πιστώσεων, προϋπολογισμού οικον. έτους 
2017, του κληροδοτήματος «ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΟΠΟΥΛΟΥ», που 
αναγράφονται στην από 17.03.2017 εισήγηση του Τμήματος Δημοτικής 
Περιουσίας & Διαχείρισης Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου, η 
οποία καταχωρείται αναλυτικά στο ιστορικό της απόφασης αυτής, σε βάρος των 
αντίστοιχων Κ.Α.Ε. των πιστώσεων αυτών του  προϋπολογισμού του εν λόγω 
Κληροδοτήματος.  
 
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Αθανάσιος Ηλιόπουλος       1. Αντωνόπουλος Μιχαήλ  

  2. Γυφτέας Ηλίας  

  3. Δημόπουλος Δημήτριος   

  4. Μπασακίδης Νικόλαος 

  5. Μπουζιάνης Παύλος  

  6. Νιάρχος Αναστάσιος 

  7. Φαββατάς  Δημήτριος 

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 3 Απριλίου 2017 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

 
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ 

(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 
 
 

 


